
Ornö, 6 september 2021 

Återtagande av Ornöfärjans Samfällighetsförening ansökan om allmän 
färja. 

Bakgrund: 

Under våren 2021 gjorde styrelsen i Ornöfärjans Samfällighetsförening en 
enkätundersökning bland medlemmarna i samfälligheten med följande frågeställning: 

□ Önskar du/ni att vi ska verka för att Trafikverket m.fl. fortsätter arbetet med införandet
av allmän färja?

□ Önskar du/ni att driften fortsätter som nu med Ornöfärjans
Samfällighetsförening som huvudman?

Resultat: 

67% valde alternativet att driften ska fortsätta som nu med  Ornöfärjans 
samfällighetsförening som huvudman. Styrelsen angav detta som remissvar och 
bad att få återkomma med officiellt stämmobeslut. 

Lördagen den 28 augusti hölls årsstämma i samfälligheten och även då röstades det om hur 
medlemmarna önskar göra med den ansökan som skickades in 2014. En majoritet av 
medlemmarna röstade för att Samfällighetsföreningen ska återta sin ansökan om allmän färja. 

Återtagande av ansökan 

Ornöfärjans Samfällighetsförening återtar härmed den ansökan som skickades in 14 
februari 2014 med rubrik ”Anhållan om genomförande av utredning, samt beslut om 
förändring av färjelinjen mellan Dalarö och Ornö i Haninge Kommun från enskild färja till 
allmän färja.” 

Några av de viktigaste argumenten vi har noterat från medlemmar inför deras beslut är: 
- Det är viktigt att kunna förboka en plats för sin resa
- Rädsla för att arbetsplatser går förlorade på Ornö, vid övergång till Allmän färja, med ny

arbetsgivare, samt hemmahamn på fastlandet
- Det indikeras längre restid för överfart med Trafikverkets långsammare färjor
- Ingen extrafärja när Trafikverket tar över driften
- Möjlighet att kunna påverka och anpassa turlistan är viktig

Med vänlig hälsning 
Styrelsen i Ornöfärjans Samfällighetsförening 
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